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Voor je agenda:                     

                       

19 juli mentoractiviteiten 
20 juli boeken inleveren 
21 juli rapporten ophalen 
24 juli t/m 1 september zomervakantie 
4 september studiedag, geen lessen 
5 september studiedag, geen lessen 
6 september mentoractiviteiten in de 
ochtend 
7 september introductiedagen leerjaar 1 
7/8 september start lessen volgens rooster 
leerjaar 2 t/m 6 
19 september informatieavond leerjaar 1/2 
20 september informatieavond leerjaar 3/4 
21 september informatieavond leerjaar 5/6 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

De kop is er af (door Joost Termeer) 

Mijn eerste maand als nieuwe rector van het Hyperion 

lyceum zit er alweer op. Ik zal mijn eerste globale indrukken 

vast met jullie delen. Het Hyperion Lyceum is een prachtige 

school vol bevlogen medewerkers die allemaal zeer 

betrokken zijn bij leerlingen. De leerling staat echt voorop 

en we zijn bereid veel extra’s te doen. Het hart zit dus bij 

iedereen helemaal op de juiste plek.  

Natuurlijk vallen me ook dingen op die aandacht vragen. Het 

belangrijkste is misschien wel duidelijkheid en structuur. 

Niet alleen voor leerlingen maar ook voor onszelf. Gelukkig 

erkennen we dit en zijn we bezig met plannen om dit te 

verbeteren. De samenwerking tussen medewerkers, 

leerlingen en ouders is daarin zeer constructief en prettig. 

De sfeer in school is prettig, veilig en open. Ik ben er 

natuurlijk nog maar net en ik zal me nog moeten bewijzen 

maar ik heb zeer veel vertrouwen in de toekomst. Voor nu 

alvast allemaal een heel prettige zomervakantie gewenst! 

Overrompelende warmte (door Elly Loman) 

Afgelopen donderdag 13 juli heb ik afscheid genomen van 

het Hyperion Lyceum en hoe! Het was een geweldige 

middag. Iris Driessen en Annette Bosscher hadden de 

touwtjes in handen. Harold Bekkering, een hoogleraar 

Cognitieve Psychologie van de Radboud Universiteit, hield 

een inspirerende openbare les over leren en motiveren 

waar ik erg blij mee was. Verder was er veel muziek door 

het schoolorkest en leerlingen uit de vijfde klas, heel fijn. 

Met het nummer Layla kregen zij het hele auditorium aan 

het dansen. Ook heel bijzonder was het optreden van een 

dans-act van onze leerlingen uit de theaterproductie van dit 

schooljaar: Chicago.  

Daarnaast werd er over mij door veel verschillende (oud)-

collega's de loftrompet gestoken. Niet alles was waar maar 

het voelde heel erg fijn en warm. Wat wel waar is, is dat ik 8 

jaar lang, elke dag, met enorm veel plezier op het Hyperion 

heb gewerkt. Ik zet deze stap, met moeite, omdat ik nog 

nieuwe dingen wil leren. Ik ga o.a. aan de slag bij de 

Hogeschool van Amsterdam bij de Vernieuwde 

Lerarenopleiding.  

We hebben met elkaar een heel mooie school gebouwd, 
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letterlijk en figuurlijk. Echt samen, met iedereen. Het 

Hyperion is nog niet af - misschien is een middelbare school 

wel nooit klaar -, daarom is het ook heel prettig dat ik met 

een gerust hart kan vertrekken: het Hyperion Lyceum heeft 

namelijk een geweldig team en een gedreven en bekwame 

schoolleiding met veel aandacht voor alle leerlingen. Heel 

hartelijk dank allemaal dat ik deze reis van het Hyperion 

Lyceum samen met jullie mocht ondernemen. Hartelijke 

groet, Elly Loman. 

Schoolfeest! (door Iris Driessen) 

Als je een jaar hard hebt gewerkt, dan moet er ook ruimte 

zijn om even alles los te gooien. 12 Juni was het schoolfeest 

in de Bitterzoet. Met een geweldige Hyperiparty, bestaande 

uit Christie, Lucy, Hella, Imre, Noria, Laura, Olivia en Samme 

uit klas vier, veranderde de club in een neondiscobal met 

feestende leerlingen die uit hun dak gingen bij DJ Bodhi. Op 

de beats van Romeijn en aanhang werd er ‘gedanst’ in de 

moshpit en werd er luidkeels meegeblèrd met zijn briljante 

teksten: ‘Weer een nieuwe boete op de mat, weer een 

nieuwe meier in me zak.’ Het werd laat, het werd warm, er 

werd gesprongen, er werd gesjanst en het bleef nog lang 

onrustig… 

 

 

Oproep nieuwe leden voor de Oudervereniging (door 

Erna Slotboom)  

Wil je graag betrokken zijn bij de school waar je kind zes 

jaar onderwijs volgt en zich ontwikkelt tot 

jongvolwassene? Sluit je dan aan bij het bestuur van de 

oudervereniging. Wij organiseren avonden voor de 

ouders, zoals onlangs de voorlichting van Jellinek over 

drank- en drugsgebruik.  

 

En we beheren de vrijwillige ouderbijdrage (VOB) en het 

Hyperion Fonds. We vergaderen gemiddeld genomen 

één avond per zes weken. Natuurlijk hopen we op veel 

enthousiasme en aanmeldingen van de ouders van 

nieuwe leerlingen, maar ook als je kind hier als langer zit 

ben je welkom, want we kunnen wel wat versterking 

gebruiken! Als je belangstelling hebt, bel me of stuur 

een mailtje: oudervereniging@hyperionlyceum.nl  

Hopelijk hoor ik van je! Hartelijke groet, Erna Slotboom, 

Voorzitter bestuur oudervereniging, 06-43986998. 

mailto:oudervereniging@hyperionlyceum.nl
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Titanen tribune 2023 (door Joep Zijp) 
Voor het vierde jaar op rij zijn onze geslaagde leerlingen 
met een handtekening naar keuze vereeuwigd op de 
titanentribune in de kuil. Dit steeds groeiende 
kunstwerk is een gift van de oudervereniging aan de 
school en wordt gerealiseerd door Kunstenares Aam 
Solleveld. De namen van hen die zich opgegeven hebben 
worden middels een sjabloon in het beton gezandstraald 
en daarna met een kleurcoating behandeld voor 
verhoogd contrast. De bedoeling is de namen van alle 
oud-leerlingen op deze manier permanent onze school 
te verbinden. Nog een aantal jaar en de tribune is vol, 
dan gaan we op zoek naar andere plekken in het 
gebouw.  Maar voorlopig kunnen we nog voort! 
 
Peilingsonderzoek leesvaardigheid (door Jaco 

Mijnheer) 

Het Hyperion Lyceum heeft in juni meegedaan aan een 

onderzoek naar leesvaardigheid. Hierbij zijn in meer dan 

150 scholen in Nederland de leesprestaties gemeten van 

tweedeklassers in het voortgezet onderwijs. Het 

onderzoek is uitgevoerd door onderzoeksbureau KBA, 

verbonden aan de Radboud Universiteit Nijmegen, in 

opdracht van de Inspectie van het Onderwijs. Op het 

Hyperion was klas 2E geselecteerd. De leerlingen 

hebben in anderhalf uur een digitale leestoets gemaakt 

en de bijbehorende vragenlijst ingevuld. Ook voor de 

docent Nederlands en de schoolleiding was er een 

vragenlijst.  

 

 

Peilingsonderzoeken hebben als doel in kaart te brengen 

welke kennis en vaardigheden leerlingen (als groep) 

hebben. Voor onze school kan de inhoud van de 

vragenlijsten bijdragen aan de verdere ontwikkeling van 

ons taalbeleid. 

Nieuwe Hyperion brugklassers schooljaar 23-24 (door 

Vincent Schutte)  

Op woensdag 28 juni om 14:00 uur was het dan eindelijk 

zo ver; de nieuwe lichting Hyperionistas diende zich aan. 

Allemaal waren ze al op gesprek geweest met een van 

de brugklasmentoren, maar nu was het moment om 

kennis te maken met de klas en hun eigen mentoren. In 

de aula zaten alle 151 leerlingen al klaar toen ook de 

mentoren er helemaal ready voor waren. Jaco las de 

namen van de leerlingen per klas voor met de betrokken 

mentoren. De klassen gingen uiteen en kregen in een 

lokaal een festivalbandje, pakje drinken, lekker koekje 

en een stichtelijk woordje. We speelden een paar leuke 

kennismakingsspelletjes, zoals de bekende line-up en 

het onvermijdelijke krantenmeppen, en tussendoor ging 

iedereen op de foto in het busje, dat speciaal hiervoor 

naar school was gekomen. Voor mij was alles net zo 

nieuw – en bijna net zo spannend       – als voor de 

leerlingen aangezien ik pas sinds december aan het 

Hyperion verbonden ben. Ik heb er super veel #zinin  om 

met deze groep enthousiaste collega’s en leerlingen aan 

de slag te gaan. Het ziet er nu al uit als een prima 

lichting. We heten ze hartelijk welkom op het Hyperion! 

Opleidingsschool Hyperion Lyceum (door Claudio 

Versace) 

Op 21 april schoof ik aan bij Elly, Rikkert en Emile voor 

een sollicitatiegesprek voor de taak van schoolopleider. 

Zijdelings had ik gehoord dat ik solliciteerde op het 

geesteskind van Emile. Dit was zichtbaar tijdens het 

gesprek. Vol trots vertelde Emile over de 

opleidingsschool (OPLIS). Het werd een prettig gesprek 

ondanks de eigenlijke reden dat we hier nu zaten.  

Ik sprong, in het jaar dat volgde, op een Shinkansen van 

vakjargon, scholing, oude en nieuwe bekenden, 



4 

  

frustraties en successen. Een nieuwe wagon werd 

toegevoegd in de vorm van een samenwerkingsverband 

tussen het Hyperion Lyceum en de nieuwe 

lerarenopleiding pedagogiek van de HVA.  

De trein rijdt door en zal de eindbestemming nooit 

bereiken. Zoals alles in het onderwijs is de 

opleidingsschool een continu proces van reflectie en 

verbetering. Ik hoop dat ik afgelopen jaar de trein mede 

op de rails heb gehouden en hier en daar ook de rit wat 

soepeler heb laten verlopen. Ben benieuwd wat de 

machinist er van vond…  

SE debat klas 5 (door Loes Bazen) 

Moet een justitiële inrichting zich vooral bezighouden 

met straffen of met rehabiliteren? Zou het toegestaan 

moeten worden je favoriete huisdier te klonen, moet 

roofkunst altijd terug naar het land van herkomst, mag 

privacy flink geschonden worden voor het oplossen van 

een misdaad, en is er nog wel plek voor meer 

vluchtelingen in Nederland?? De schoolexamens debat 

voor Nederlands in klas 5 hebben weer plaatsgevonden 

en deze vragen kwamen ter tafel. Er is dus weer veel om 

verder over na te denken deze zomer…  

De debatstellingen waren gekoppeld aan een literair 

werk waaruit tijdens het debat geciteerd werd. Er 

kwamen fragmenten voorbij uit recent uitgegeven 

boeken als Luister van Sacha Bronwasser, Wij zijn licht 

van Gerda Blees en Herfstdraad van Jamal Ouariachi, 

maar ook Oeroeg en Het bittere kruid passeerden de 

revue. Een mooie manier om te reflecteren op wat 

literatuur laat zien over de maatschappij, en andersom. 

Dank leerlingen, het waren heerlijke SE-dagen! 

Eindelijk de diploma’s!!! (door Simone van der Linden) 

Lieve collega’s en ouders, wat was het een geweldig 

feest afgelopen maandag 10 juli voor onze 

examenleerlingen! Heel veel dank aan iedereen die zo 

ontzettend hard heeft meegewerkt in de voorbereiding, 

tussendoor en na afloop. Jullie waren een superteam. Ik 

zeg:" Volgend jaar weer". 

 

Projectweek klas 1, 5 tot en met 11 juli (door 

Richtsje Hellinga) 

Terwijl de klassen 2 tot en met 5 nog zwoegden op 

hun laatste toetsen en herkansingen, heeft klas 1 het 

jaar afgesloten met een projectweek. Een leuke 

afsluiting van hun eerste jaar hier op het Hyperion. 

Helaas viel de eerste dag door de grote storm 

letterlijk en figuurlijk in het water. Een (niet 

volledige) greep uit alle mooie projecten: Een project 

over symmetrie bij wiskunde, nieuwe mythologische 

verhalen bedenken voor Nederlands en Klassieke 

Vorming, een broodje bestellen en de weg vragen in 

het Franse taaldorp en een film kijken over Latijns-

Amerika bij Spaans. Op vrijdagmiddag werd er in de 

zinderende warmte een toernooi in frisbee en 

softbal gespeeld, waarbij klas 1c als winnaar uit de 

bus kwam. Als kers op de taart presenteerden de 

leerlingen hun reflectie op het afgelopen schooljaar 

aan hun ouders. Het was een mooie afsluiting van dit 

fijne jaar en de mentoren zijn ervan overtuigd dat ze 

klaar zijn voor jaar 2! 
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Examens en diploma-uitreiking 2023 (door Fleur van 

Uffelen) 

Na 21 lange dagen examens maken in de gymzaal, zijn 

97 van onze examenkandidaten geslaagd, waarvan zes 

kandidaten zelfs een cum laude-diploma hebben 

behaald. Deze groep leerlingen heeft op de feestelijke 

diploma-uitreiking van 10 juli hun vwo-diploma en -

cijferlijst uitgereikt gekregen. De geslaagden zijn op die 

dag persoonlijk toegesproken door hun mentor of een 

vakdocent, hebben speeches gehoord van de oude én 

de nieuwe rector, konden tussendoor swingen op de 

klanken van de schoolband, zijn daarnaast toegezongen 

door het hele docententeam en zagen hun naam 

vereeuwigd in de Titanentribune. Het was weer een 

heel geslaagde middag waarbij we afscheid hebben 

genomen van ‘onze’ leerlingen en ze nu alle geluk 

wensen in de toekomst. 
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